
 

SA 0052/XL/10 

Protokół nr XL/10  

z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy 

w Goleszowie w dniu 31 marca 2010 r. 

 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście; radny powiatowy Jerzy Sikora, Nagrodzeni za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury: Anna Stanieczek i Urszula Kenig, nagrodzeni za wysokie wyniki 

sportowe: Anna Stanieczek, Piotr Łupieżowiec, Tomasz Warzecha, Aleksandra Kocyan 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, skarbnik gminy Barbara Madzia, sekretarz Bogusława 

Podżorska, dyrektor Gminnej Biblioteki Alicja Danel-Ozga, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

Lidia Lankocz, kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Krystyna Klimus, pracownicy 

Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3  do nin. 

protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, przywitał 

radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Kazimierz Wisełka. 
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Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie nagród osobom wyróżnionym za wysokie wyniki sportowe oraz za osiągnięcia w 

dziedzinie upowszechniania kultury.    

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Informacja na temat współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2009 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2009 rok oraz udzielenia z 

tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy, 

11.2. zmian budżetu gminy na 2010 rok, 

11.3. zmiany uchwały nr XXXVII/307/09 z dnia 21 grudnia 2009 roku, 

11.4. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice, dla działki nr 197/3  we wsi Bażanowice zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

Goleszów nr XXI/167/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku, 

11.5. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Goleszów, dla 

działek zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2 do uchwały Rady Gminy Goleszów nr 

XXII/182/08 z dnia 27 sierpnia 2008 roku.  

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 
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15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XL sesji Rady Gminy Goleszów.   

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący zmiany 

porządku obrad.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar złożył wniosek Komisji w 

sprawie wykreślenia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXVII/307/09 z dnia 21 grudnia 2009 roku. Komisja zwróciła się do wójta gminy 

o przeprowadzenie kalkulacji dotyczącej dystrybucji Panoramy Goleszowskiej przez firmę 

drukującą gazetę i powróci do tematu na kwietniowym posiedzeniu. 

Nikt z radnych nie złożył dalszych propozycji zmian porządku obrad. W/w zmiana została poddana 

pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. Zmiana została prowadzona jednogłośnie, tj. 14 

głosami „za”.  

Porządek obrad XL sesji Rady Gminy przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XL sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie nagród osobom wyróżnionym za wysokie wyniki sportowe oraz za osiągnięcia w 

dziedzinie upowszechniania kultury.    

5. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Informacja na temat współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi. 

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2009 rok. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2009 rok oraz udzielenia z 

tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy, 

11.2. zmian budżetu gminy na 2010 rok, 
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11.3. uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice, dla działki nr 197/3  we wsi Bażanowice zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

Goleszów nr XXI/167/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku, 

11.4. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Goleszów, dla 

działek zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2 do uchwały Rady Gminy Goleszów nr 

XXII/182/08 z dnia 27 sierpnia 2008 roku.  

12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

14. Wolne wnioski. 

15. Informacje i komunikaty. 

16. Zakończenie XL sesji Rady Gminy Goleszów.   

 

Ad.4. Wręczenie nagród osobom wyróżnionym za wysokie wyniki sportowe oraz za 

osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury.    

Przewodniczący Rady Gminy oraz Wójt Gminy wręczyli nagrody osobom wyróżnionym na 

poprzedniej sesji Rady Gminy. Nagrodzeni zostali: 

Pani Anna Stanieczek otrzymała nagrodę za całokształt działalności w dziedzinie 

upowszechniania kultury na terenie Gminy Goleszów, a w szczególności za kierownictwo 

artystyczne i czynny udział w pracy artystycznej Kapeli Zespołu Pieśni i Tańca „Goleszów”, pracę 

z Chórem Męskim „CANTUS” i innymi chórami z terenu gminy Goleszów, za pracę intelektualno-

twórczą oraz propagowanie i wpajanie walorów śpiewno-muzycznych, pozyskiwanie i zachowanie 

dziedzictwa kulturowego oraz utrwalanie naszej regionalnej tożsamości.  

Pani Urszula Kenig otrzymała nagrodę za całokształt działalności w dziedzinie upowszechniania 

kultury na terenie Gminy Goleszów, a w szczególności za zaangażowanie w działalność Zespołu 

Pieśni i Tańca „Goleszów”, kierownictwo organizacyjne oraz czynny udział w pracy artystycznej 

zespołowej Kapeli, przygotowanie muzyczne i wokalne zespołu do koncertów, współpracę z 

Zespołami Śpiewaczymi „Beskuryje” i „Przocielki” oraz edukację regionalną młodego pokolenia, 

dbałość o kontynuację naszych rodzimych tradycji kulturowych i umacnianie poczucia lokalnej 

tożsamości.  

Pani Anna Stanieczek, zawodniczka Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego "Orlik" w 

Goleszowie otrzymała nagrodę za wysokie wyniki sportowe w łucznictwie, osiągnięte w 2009 roku 
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we współzawodnictwie sportowym, a w szczególności za zajęcie I miejsca na Halowych 

Mistrzostwach Polski Seniorów, I miejsca na Mistrzostwach Polski na torach otwartych, I miejsca 

na Międzynarodowych Mistrzostwach Polski Weteranów Open oraz II miejsca 

na Międzynarodowych Zawodach w Mediolanie.  

Pan Piotr Łupieżowiec, zawodnikowi Misyjnego Klubu Sportowo-Rekreacyjnego "Centrum" w 

Dzięgielowie otrzymał nagrodę za wysokie wyniki sportowe w biegach górskich, osiągnięte w 2009 

roku we współzawodnictwie sportowym, a w szczególności za zajęcie I miejsca w Polskich 

Eliminacjach do Mistrzostw Europy w biegach górskich i powołanie do repezentacji Polski, udział 

w Mistrzostwach Europy w biegach górskich oraz zajecie I miejsca na Mistrzostwach Polski w 

biegu po schodach w kategorii M 33-39.  

Pan Tomasz Warzecha, zawodnikowi Misyjnego Klubu Sportowo-Rekreacyjnego "Centrum" w 

Dzięgielowie otrzymał nagrodę za wysokie wyniki sportowe w biegach, osiągnięte w 2009 roku we 

współzawodnictwie sportowym, a w szczególności za zajęcie II miejsca na Mistrzostwach Polski 

Młodzików w Memoriale im. Jana Kusocińskiego, I miejsca na Mistrzostwach Polski Młodzików w 

biegu na 60 m, I miejsce na Mistrzostwach Polski Młodzików w biegu na 100 m oraz uzyskanie 

punktowanego miejsca na liście prowadzonej przez Polską Federacją Sportu Młodzieżowego.  

Pani Aleksandra Kocyan, zawodniczce Ludowego Klubu Sportowego "Lesznianka" w Lesznej 

Górnej otrzymała nagrodę za wysokie wyniki sportowe w tenisie stołowym, osiągnięte w 2009 roku 

we współzawodnictwie sportowym, a w szczególności za uzyskanie punktowanego miejsca 

na liście prowadzonej przez Polską Federacją Sportu Młodzieżowego.  

Ponadto Wójt Gminy wraz z przewodniczący Rady Gminy złożyli gratulacje pani Annie Stanieczek 

za zdobycie tytułu mistrzyni Europy w łucznictwie bloczkowym. Mistrzostwa te odbyły się 20 

marca w chorwackim Poreczu.  

Następnie Pani Anna Stanieczek złożyła na ręce Wójta Gminy strzałę, którą wywalczyła złoto. 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XXXIX sesji Rady Gminy. 

Protokół z trzydziestej dziewiątej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze 

Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXIX/10 

z dnia 24  lutego 2010 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 
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Ad.6. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że został rozstrzygnięty przetarg na remont drogi 

biegnącej przez Kozakowice. Oferty złożone przez 3 oferentów są na etapie sprawdzania. Najtańsza 

z ofert opiewa na kwotę 8 mln zł. Umowa zostanie podpisana do dwóch tygodni. Ponadto na drodze 

powiatowej w Cisownicy w okolicach szkoły zamontowano barierki energochłonne, a na ul. 

Grabowej rozpoczęto wycinkę kasztanowców.  

Do tej wypowiedzi odniósł się radny Leszek Szlauer twierdząc, iż jego zdaniem na ul. Grabowej 

nie wycięto drzew, które najbardziej przeszkadzają w ruchu.  

 

Ad.7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

Komisja Statutowa obradowała 10 marca 2010. Na posiedzeniu zapoznano się z roboczym 

tekstem jednolitym statutu Gminy Goleszów, który uwzględnia wszystkie proponowane do tej pory 

zmiany. Tekst ten został ponownie przeanalizowany i postanowiono wprowadzić do niego kolejne 

zmiany, które został przedstawione radnym na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 16 marca 

2010 r. Komisja Statutowa poparła także zmianę wizerunku herbu sołectwa Dzięgielów. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabierał 

jednak głosu. 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 16 marca 2010 r. zapoznała się 

ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2009 oraz ze 

sprawozdaniem finansowym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2009 

r. Oba sprawozdania zostały przedstawione przez kierownik GOPS Krystynę Klimus i przyjęte 

przez członków Komisji bez uwag.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabierał 

jednak głosu. 

Radna Gertruda Proksa poinformowała, że na posiedzeniu wspólnym komisji stałych, które 

odbyło się 16 marca 2010 roku podjęto wnioski: 

1. Komisja Rewizyjna sformułowała wniosek o udzieleniu Wójtowi Gminy absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu gminy za 2009 rok.  

2. Następnie przyjęto wniosek o przesunięcie budowy wodociągu w Goleszowie przy ulicy 

Żniwnej na rok 2011. 
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3. Do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 zgłosić remont ulicy 

Długiej w Puńcowie. Komisje wnioskują także o przygotowanie przez pracownika urzędu 

Zbigniewa Kohuta analizy szans otrzymania dofinansowania w/w inwestycji a także na 

remont ulicy Osiedlowej w Goleszowie Równi.  

4. W ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich komisje ustalają następującą kolejność 

realizacji inwestycji: 

1) budowa chodnika i miejsc parkingowych w Goleszowie przy ul. Grabowej, 

2) II etap zagospodarowania terenu pomiędzy szkołą a urzędem gminy (w tym remont 

schodów do OSP Goleszów, budowa wiaty nad nimi i budowa fontanny), 

3) zagospodarowanie terenu centrum Bażanowic, 

4) budowa boiska wielofunkcyjnego w Cisownicy. 

4. Komisje wnioskują o przygotowanie zmiany projektu uchwały w sprawie statutu Sołectwa 

Dzięgielów w zakresie zmiany wizerunku herbu sołectwa. 

5. Komisje przyjęły treść pisma napisanego przez przewodniczącego Rady Gminy, 

a skierowanego do firmy Tros-Eko. 

Po tej informacji przewodniczący poinformował, że radni przed sesją otrzymali pisemną symulację 

spełniania kryteriów ul. Długiej i ul. Osiedlowej w Narodowym Programie Przebudowy Dróg 

Lokalnych (załącznik nr 4 do nin. protokołu)  po czym otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

radny Karol Lipowczan złożył wniosek w sprawie przeprowadzenia dyskusji nad wyborem drogi 

do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011. Wówczas głos zabrał radny 

Adam Żwak, twierdząc, że dyskusja nad tym została już przeprowadzona na posiedzeniu 

wspólnym komisji stałych.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek pod głosowanie, w którym udział wzięło 14 radnych. 

„Za” przeprowadzeniem głosowania było 5 radnych, 3 wstrzymało się od głosu, a 4 było przeciw. 

Po przeliczeniu głosów ogłoszono reasumpcję głosowania, gdyż suma oddanych głosów wynosiła 

13 a nie 14. W ponownym głosowaniu za wnioskiem głosowało 5 radnych, 4 było przeciw a 5 

wstrzymało się od głosu. 

Wniosek w sprawie dyskusji nad wyborem drogi do Narodowego Programu Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2008-2011 został przyjęty, a w dyskusji tej głos zabrali: radny Karol Lipowczan uznał, 

iż on jako jedyny złożył na posiedzeniu wspólnym Komisji wniosek formalny w sprawie remontu 

ul. Osiedlowej w Goleszowie Równi, a mimo to poddano pod głosowanie propozycję nie będącą 

wnioskiem w sprawie remontu ul. Długiej w Puńcowie z NPPDL. Radny przypomniał, że wniosek 
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w sprawie remontu ul. Osiedlowej składał już dwukrotnie do budżetów i jego zdaniem projekt 

remontu ul. Osiedlowej otrzyma dużą liczbę punktów, gdyż droga ta łączy drogi powiatowe 

i istnieje konieczność wybudowania tam chodnika dla pieszych. Radny Karol Lipowczan złożył 

wniosek o ponowne głosowanie w sprawie wyznaczenia drogi do remontu z Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011.  

W tym momencie radny Adam Żwak uznał, że „...jakimś przekłamaniem było doprowadzenie do 

ponownej dyskusji i do przygotowania symulacji”. Kolejno radny Leszek Szlauer poinformował, 

że symulacja ta została przygotowana na posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa, a Komisja jedynie ją przyjęła do wiadomości i poprosiła o przekazanie jej 

radnym na dzisiejszej sesji. Następnie Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że 

przekazana symulacja jest jedynie subiektywnym i nie wiążącym nikogo wyrażeniem opinii na 

temat szans remontów ul. Długiej oraz Osiedlowej, jest jedynie materiałem do dyskusji, stąd też nie 

została nawet podpisana przez osobą ją sporządzającą. Dodał także, że każda z gmin może zgłosić 

tylko jeden projekt. Głos zabrał również radny Dariusz Orawiec, twierdząc że argumentem 

przemawiającym za zgłoszeniem ul. Długiej do remontu z omawianego programu jest fakt, iż na ten 

remont jest już wykonany projekt. Następnie ponownie głos zabrał radny Leszek Szlauer 

stawiając wniosek o zamknięcie dyskusji i przeprowadzenie głosowania wniosków z posiedzenia 

wspólnego komisji.  

Wniosek radnego Leszka Szlauera został przyjęty jednogłośnie. Następnie przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie wniosek komisji stałych w sprawie zgłoszenia do Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 remontu ulicy Długiej w Puńcowie. 

W głosowaniu udział brało 14 radnych. „Za” głosowało 7 radnych, „przeciw” 6 a 1 wstrzymał się 

od głosu. Wniosek został przez Radę Gminy przyjęty. 

W dalszej części punktu przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformowała, że na posiedzeniu 

w dniu 22 marca 2010 na wizji lokalnej skontrolowała wydatki  wybranych organizacji 

pozarządowych dotowanych z gminy za 2009 rok (OSP Bażanowice, OSP Leszna Górna i OSP 

Dzięgielów). Komisja nie wniosła do wizytowanych obiektów żadnych uwag i stwierdziła 

prawidłowość wykorzystania środków przeznaczonych na utrzymanie części bojowej. Następnie 

przeanalizowano i pozytywnie oceniono pozyskiwania środków zewnętrznych za 2009 rok.  

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabierał 

jednak głosu. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa obradowała 23 marca Br. 

Członkowie Komisji udali się na wizję lokalną na teren składowiska odpadów pokoagulacyjnych w 

Kisielowie oraz na teren rekultywowanego byłego wyrobiska margla w Goleszowie. Na miejscu 
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spotkano się z przedstawicielami firm użytkujących te tereny. Radny Karol Plinta zwrócił się do 

wójta gminy o utrzymanie odszkodowania od firmy Skotan na dotychczasowym poziomie, a w 

stosunku do rekultywacji byłego wyrobiska margla w Goleszowie Komisja poprosiła o zraszanie 

pyłów przy ich wysypywaniu. Następnie Komisja zawnioskowała o: 

• przeanalizowanie zapisów prawnych dotyczących funkcjonowania strzelnic myśliwskich i o 

wystąpienie do Koła Łowieckiego „Hubertus” o uaktualnienie regulaminu strzelnicy 

myśliwskiej i dostosowaniu go do obecnie obowiązującego prawa. 

• o umieszczenie w Panoramie Goleszowskiej informacji o firmach mogących wywozić 

nieczystości z terenu gminy oraz o cenach tych usług, jak również informacji o prawie 

mieszkańców do zmiany firmy wywozowej. 

• Radny Czesław Joniec prosi o interwencję w sprawie zabetonowanej kratki na ulicy 

Kolejowej. 

• Członkowie Komisji proszą o przedstawienie na sesji informacji dotyczących zasad 

przyznawania punktów w programie Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011. 

Ponadto przyjęto bez uwag informacje na temat bezpieczeństwa publicznego w Gminie Goleszów 

oraz informacje na temat pozyskiwania funduszy zewnętrznych, wspierających inwestycje gminne.  

Zaopiniowano także projekty uchwał: 

• w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice, dla działki nr 197/3  we wsi Bażanowice zgodnie z uchwałą Rady Gminy 

Goleszów nr XXI/167/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku – pozytywna opinia  

• w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Goleszów, dla 

działek zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2 do uchwały Rady Gminy Goleszów nr XXII/182/08 

z dnia 27 sierpnia 2008 roku – pozytywna opinia wraz autopoprawką wójta polegającą na 

zamianie w § 13 wartości 20% i 10 % na 15% w obu przypadkach. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabierał 

jednak głosu. 

Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar. 

Poinformował on, iż Komisja zawnioskowała o zwołanie posiedzenia Komisji Finansów 

i Inwestycji, na którym obecni będą przedstawiciele firmy Kostrzewa celem spisania koniecznych 

prac na boisku Orlik. Poza tym, opiniowano projekty uchwał, o których przewodniczący 

poinformuje w punkcie 11 porządku obrad. 
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Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Nikt w dyskusji nie zabierał 

jednak głosu. 

 

Ad.8. Interpelacje i zapytania. 

Radny Dariusz Orawiec zapytał o termin spotkania z przedstawicielami firmy Kostrzewa firmy, 

która budowała boisko Orlik. Bezpośrednio po tym pytaniu, Wójt Gminy  Zbigniew Wacławik 

oznajmił, iż termin nie jest jeszcze znany. Dodał także, że dziś na terenie boiska pojawiła się firma, 

która ma uporządkować teren i naprawić uchybienia.  

Radny Leszek Szlauer poprosił o informacje dotyczące zwrotów rent planistycznych, następnie 

zapytał o możliwość sprzedaży pustego mieszkania przy ul. Różanej 18 w drodze bezprzetargowej 

oraz poprosił o jak najszybsze przywrócenie kamieni granicznych w Cisownicy na drodze, o co 

interpelował na styczniowej sesji.  

Radny Karol Lipowczan stwierdził, że na poprzedniej sesji otrzymał zapewnienie o wystosowaniu 

pisma do starostwa w sprawie uregulowania stosunków wodnych przy jednej z ulic w Goleszowie 

Równi i poprosił o informacje na ten temat. 

Radny Karol Plinta poinformował, że zwrócił się na piśmie do starostwa powiatowego w sprawie 

wyczyszczenia zasypanego rowu przy drodze powiatowej. Radny zwrócił się do radnego 

powiatowego o interwencję w tej sprawie. Przewodniczący Rady Gminy uznał, że wypowiedź ta 

jest wnioskiem i poprosił radnego by zabrał głos w tej sprawie w punkcie 14 porządku obrad.  

 

Ad.9. Informacja na temat współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi. 

Radni otrzymali pisemną informację na ten temat, a z jej treścią zapoznała zebranych inspektor 

Grażyna Porębska-Jochacy. Informacja ta stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji oraz pytań do przedstawionej informacji na temat 

współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi, Rada przyjęła ją bez uwag. 

Ad.10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2009 

rok. 

Radni otrzymali pisemną informacje na ten temat. Została ona także omówiona na posiedzeniu 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 16 marca 2010 r. i pozytywnie 

zaopiniowana.  
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Z treścią sprawozdania zapoznała zebranych kierownik OPS Krystyna Klimus. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do nin. protokołu. W dyskusji nad sprawozdaniem głos zabrała radna 

Gertruda Proksa, która poprosiła by w kolejnych sprawozdaniach informować nie tylko o ogólnej 

liczbie wydanych decyzji z zakresu pomocy społecznej ale także o tym, ile decyzji było 

pozytywnych a ile negatywnych. 

Rada Gminy przyjęła sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2009 rok wraz ze zgłoszoną uwagę. 

O godzinie 16.20 przewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę, po której na salę posiedzeń powrócili 

wszyscy radni. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

11.1. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2009 

rok oraz udzielenia z tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy. Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 

Szalbot poinformował, iż Komisja Rewizyjna Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 16 marca 2010 r. 

jednogłośnie zadecydowała o sformułowaniu wniosku w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2009 rok. Wniosek Komisji Rewizyjnej został 

pozytywnie zaopiniowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową uchwałą nr 4100/I/17/2010 I 

Składu Orzekającego. Wniosek Komisji Rewizyjnej, opinia RIO oraz sprawozdanie z wykonania 

budżetu stanowią załączniki nr 7, 8 i 9 do nin. protokołu.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, 

przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 

radnych. 

Uchwała nr XL/330/10 w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 

2009 rok oraz udzielenia z tego tytułu absolutorium Wójtowi Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do nin. protokołu. 
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11.2. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok. Przewodniczący Komisji 

Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok uwzględniając poniższe: 

1. Komisja nie wyraża zgody na zakup gruntów do zasobów komunalnych od właścicieli za cenę 

50 000 zł ponieważ suma 50 000 zł pięciokrotnie przekracza cenę wolnorynkową gruntów. 

Komisja zobowiązuje wójta gminy do przeprowadzenia dalszych negocjacji z właścicielami 

w sprawie zakupu gruntu, ale po cenie nie przekraczającej 10 000 zł + koszty związane 

z zakupem, 

2. Komisja popiera dokonanie zmiany w budżecie polegającej na przesunięciu 80 000 zł na 

zadanie pn „Modernizacja infrastruktury drogowej prowadzącej do kompleksu sportowo-

rekreacyjnego przy ul. Sportowej w Goleszowie pod warunkiem uruchomienia w/w środków 

po odbiorze wykończeniowych prac wykonanych przez firmę Kostrzewa. Opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

W dyskusji nad wnioskami Komisji głos zabrali: przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot 

zapytał o moment uruchomienia środków o których mowa we wniosku Komisji nr 2. Na to pytanie 

odpowiedział radny, członek Komisji Finansów i Inwestycji Karol Lipowczan, który uznał, że 

momentem tym będzie przywrócenie stanu pierwotnego wokół boiska. Natomiast Wójt Gminy 

Zbigniew Wacławik dodał, że pod modernizacją infrastruktury drogowej prowadzącej do 

kompleksu sportowo-rekreacyjnego przy ul. Sportowej w Goleszowie rozumie się jedynie 

poprawienie poboczy i nawierzchni.  

Następnie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wnioski Komisji Finansów 

i Inwestycji. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 

Kolejno głos zabrała skarbnik gminy Barbara Madzia, która omówiła poszczególne 

proponowane zmiany w budżecie. Szczegółowy wykaz zmian stanowi załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której 

wiceprzewodniczący Artur Więcław zapytał o przyczynę nieuwzględnienia modernizacji 

infrastruktury drogowej prowadzącej do kompleksu sportowo-rekreacyjnego przy ul. Sportowej 

w Goleszowie w projekcie budowy boiska. Radny poruszył także temat zakupu gruntów do 

zasobów komunalnych. Przypomniał, że właściciel gruntów, które mają zostać zakupione zażądał 

kwoty 40 000 zł. Radny wyraził obawę, iż w przypadku zaproponowania właścicielowi sumy 

10 000 zł, on zagrodzi teren co uniemożliwi innym mieszkańcom wsi dojazd do swoich posesji. Na 

ten głos odpowiedział Wójt Gminy Zbigniew Wacławik, który poinformował, iż rządowy program 

budowy boisk Orlik był ściśle określony i nie można było dodawać do projektu żadnych 

dodatkowych prac. Wójt Gminy rozwiał także obawy radnego dotyczącego zagrodzenia przejazdu, 
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informując o tym, iż część mieszkańców wystąpiła do sądu o wyznaczenie drogi koniecznej, co 

skutecznie zabrania zagradzania przejazdu.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały 

wraz ze zmianami pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XL/331/10 w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

11.3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bażanowice, dla działki nr 197/3  we wsi Bażanowice zgodnie z uchwałą Rady 

Gminy Goleszów nr XXI/167/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku. Przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował o pozytywnej 

opinii Komisji na temat projektu uchwały. Opinia ta stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych podinspektor Adam Brudny. Wobec braku głosów 

w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział 

brało 14 radnych. 

Uchwała nr XL/332/10 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Bażanowice, dla działki nr 197/3  we wsi Bażanowice zgodnie z uchwałą Rady 

Gminy Goleszów nr XXI/167/08 z dnia 25 czerwca 2008 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

11.4. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Goleszów, dla działek zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2 do uchwały Rady Gminy Goleszów nr 

XXII/182/08 z dnia 27 sierpnia 2008 roku. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
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Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował o pozytywnej opinii Komisji na 

temat projektu uchwały wraz z wraz z autopoprawką wójta polegającą na zamianie w § 13 wartości 

20% i 10 % na 15% w obu przypadkach. Opinia ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu. 

Z treścią projektu zapoznał zebranych podinspektor Adam Brudny. Wobec braku głosów 

w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, 

w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XL/333/10 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Goleszów, dla działek zgodnie z załącznikiem nr 1 i 2 do uchwały Rady Gminy Goleszów nr 

XXII/182/08 z dnia 27 sierpnia 2008 roku została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

Ad.12. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Na zapytanie radnego Leszka Szlauera odpowiedział zastępca wójta Henryk Odias. Poinformował 

on, iż zgodnie z orzeczeniem Trybunału Konstytucyjnego właściciele nieruchomości, którzy na 

skutek uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zapłacili opłatę za wzrost 

wartości nieruchomości – tzw. rentę planistyczną, mogą teraz wystąpić do gmin o jej zwrot. 

Trybunał Konstytucyjny zdecydował bowiem ostatnio, że jeśli gmina z opóźnieniem uchwaliła 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, to nie ma prawa do pobierania od właścicieli 

nieruchomości takich opłat. Na złożenie swoich skarg właściciele mają tylko miesiąc od dnia 

wejścia w życie orzeczenia. W przypadku zwrotu renty planistycznej termin ten minął 16 marca. 

Skargi złożone w późniejszym terminie będą bezskuteczne. Natomiast Wójt Gminy Zbigniew 

Wacławik wyjaśnił, że nie ma możliwości prawnych sprzedaży wolnych mieszkań komunalnych 

w drodze bezprzetargowej.  

W tym momencie z sali posiedzeń wyszedł radny Adam Żwak. Od tej pory w sesji uczestniczy 13 radnych.  

Kolejno na zapytanie radnego Karola Lipowczana odpowiedział radny powiatowy Jerzy Sikora. 

Stwierdził on, iż interpelacja radnego Karola Lipowczana została przekazana do starostwa, jak 

również do Komisji Drogowej Rady Powiatu. Po tej wypowiedzi radny Karol Lipowczan uznał, że 

na poprzedniej sesji wójt gminy obiecał wystosować pismo w sprawie uregulowania stosunków 
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wodnych przy jednej z ul. w Goleszowie Równi. W związku z tym radny poprosił o kopię tego 

pisma. Na udostępnienie kopii zgodził się radny Jerzy Sikora. 

 

Ad.13. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował o następujących sprawach: 

− Radni zobowiązani są do złożenia, do dnia 30 kwietnia oświadczeń majątkowych. 

− Wpłynęły upoważnienia dla radnych wyznaczonych do obserwacji przebiegu sprawdzianów 

szkolnych (zostały rozdane przed sesją). 

− Jerzy Harwot przesłał pismo w sprawie uporządkowania terenu jego działki, w sprawie 

której interpelował radny Krzysztof Kohut. Kopia pisma stanowi załącznik nr 18 do nin. 

protokołu. 

Kolejno Wójt Gminy poinformował o sprawach: 

− na konwencie wójtów i burmistrzów organizatorzy Rajdu Barbórki zwrócili się z prośbą 

o zgodę na organizację rajdu między innymi na terenie Gminy Goleszów. Wójt Gminy nie 

wyraził takiej zgody, niemniej jednak ewentualna zgoda na przebieg trasy przez 

poszczególne sołectwa należy do rad sołeckich.  

− odbyły się walne zgromadzenia Ochotniczych Straży Pożarnych. 

− odbyła się uroczystość wręczenie medali z okazji 50 lecia pożycia małżeńskiego. 

− zakończyły się zebrania wiejskie. Wnioski zostaną zebrane przez Komisję Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 

− rozstrzygnięty został konkurs na stanowisko inspektora ds. planowania przestrzennego 

i budownictwa. Wygrała go pani Iwona Bujok i od 1 kwietnia rozpocznie pracę. 

− na spotkaniu z dyrektorami szkół zdecydowano o nie otwieraniu klas jeśli liczba dzieci 

w nich byłaby mniejsza niż 6. 

− 13 marca w remizie OSP w Dzięgielowie odbyło się uroczyste zebranie z okazji 40 lecia 

miejscowego Koło Pszczelarzy. 

− zakończyła się II Goleszowska Scena Pasji i Talentu BZIK organizowana w Gminnym 

Ośrodku Kultury realizowana w ramach projektu „Idymy razym – amatorska twórczość 

artystyczna łącznikiem epok i narodów”. 
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− w Urzędzie Gminy przeprowadzona została kontrola spraw związanych z obroną cywilną 

i zarządzaniem kryzysowym. Kontrola ta wypadła pozytywnie. 

− 7 marca przeprowadzono II turniej w ramach Grand Prix Gminy Goleszów w Szachach.  

− nauczyciele przeprowadzili swój turniej piłki siatkowej. Wójt Gminy zaproponował aby 

zorganizować mecz drużyny zwycięskiej z drużyną zwycięską ligi gminnej piłki siatkowej. 

− rozstrzygnięte zostały przetargi: na budowę sieci wodociągowej w Dzięgielowie wzdłuż 

ulicy Cieszyńskiej, Myśliwskiej i Polnej oraz na malowanie elewacji i dachu budynku 

Przedszkola w Goleszowie. 

 

Ad.14. Wolne wnioski. 

Radny Leszek Szlauer złożył wniosek w sprawie sfrezowania korzeni pozostałych po ścince 

kasztanowców na ul. Grabowej w Goleszowie. 

Radny Karol Plinta powtórzył wypowiedź z punktu 8 dotyczącą wystąpienia do starostwa 

powiatowego w sprawie sfrezowania pobocza zasypanego rowu przy ul. Wiejskiej w Kisielowie. 

Radny Franciszek Giecek zawnioskował aby Komisja Finansów i Inwestycji oraz Komisja 

Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa rozpatrzyła sprawę wstrzymania 

dofinansowania remontu ul. Długiej na ten rok w wysokości 300 000 zł, w związku z decyzją 

zgłoszenia remontu tej ulicy do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Radny 

zasugerował aby 300 000 zł przesunąć do puli przeznaczonej na remonty kapitalne dróg w gminie.  

Radny Krzysztof Kohut zawnioskował o wycięcie krzewów na ul. Wolności oraz ul. 

Przemysłowej. 

Radny Krzysztof Glajcar zawnioskował o wycięcie krzewów i wyczyszczenie rowów przy drodze 

Dzięgielów-Goleszów oraz o powrót do sprawy zbiórki odpadów wielkogabarytowych. Zapytał 

także o możliwość odzyskania części wkładu gminy na remont drogi kozakowickiej, w związku 

z obniżeniem kosztów jej remontu po przetargu. Na to zdanie zareagował przewodniczący Rady 

Gminy twierdząc, że zwrot taki jest raczej niemożliwy ale za to gmina będzie oczekiwała od 

powiatu wyczyszczenia rowów. 

Sołtys Krystyna Bujok stwierdziła, że 5 lat temu podczas frezowania poboczy dróg powiatowych 

w Godziszowie zasypano rowy, które do dziś nie zostały wyczyszczone. Sołtys prosi o ich 

oczyszczenie.  
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Sołtys Stanisław Kukuczka zaapelował o kontynuowanie remontu ul. Długiej w Puńcowie oraz 

o wystosowanie pisma do starostwa w sprawie przeglądu rowów przy drodze powiatowej biegnącej 

przez Puńców. 

Radny Karol Lipowczan stwierdził, że do tej pory nie zamontowano barierek przy schodach 

wejściowych do szkoły podstawowej w Goleszowie Równi. Radny zapytał także o to, czy dyrektor 

SP Goleszów występowała o środki na remonty bądź zgłaszała problem braku środków na remonty, 

ponieważ zdaniem radnego kierownik filii występuje do dyrekcji o środki na remonty, a dyrekcja 

odmawia tłumacząc brakiem środków.  

 

Ad.15. Informacje i komunikaty. 

Zastępca wójta Henryk Odias poinformował o zapisach na sadzonki drzew oraz o zebraniu 

sołtysów w sprawie tegorocznych dożynek.  

Radny Karol Plinta poinformował, iż 9 marca w remizie OPS Godziszów przeprowadzono 

eliminacje gminne Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej.  

 

Ad.16. Zakończenie XL sesji Rady Gminy Goleszów.   

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godz. 

1815 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XL sesję Rady Gminy Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  

 

 


